
Vragenhalfuurtje 
 
Mevrouw Geertsma (VVD) over leegstand voormalig politiebureau Gorredijk 
Sinds de zomer van 2022 staat het politiebureau in Gorredijk aan de Marktstraat 6 leeg en te koop. 
Een stel ambitieuze ondernemers wil het pand kopen en gebruiken om een doorstart te maken van 
kapsalon Avenue. Al het personeel van kapsalon Avenue komt in de nieuwe kapsalon, genaamd 
Titans of Hair te werken. 
 
Als VVD-fractie vinden we dit een sterk staaltje ondernemerszin. We behouden een lokaal bedrijf en 
de bijbehorende werkgelegenheid en het leegstaande pand aan de Marktstraat krijgt een mooie 
nieuwe invulling. Belangrijk, want in die hoek zit nu nog de oude Aldi gevestigd en we moeten er wat 
ons betreft voor zorgen dat ook die hoek van het centrum van Gorredijk aantrekkelijk blijft en niet 
verpauperd. 
 
We begrepen echter dat het voormalig politiebureau de bestemming wonen heeft en we hebben 
daarom de volgende vragen: 
 
1. Klopt het dat dit pand de bestemming wonen heeft en hoe rijmt dat met de eerdere functie 

van het gebouw als politiebureau? 
2. Welke oplossingen zijn er om de bestemming te wijzigen of anderszins mogelijk te maken dat 

er zoals in deze casus een pand met woonbestemming een bedrijf kan worden gevestigd? 
3. Is het college het met ons eens dat we een dergelijk initiatief als gemeente moeten omarmen 

en zoveel als mogelijk moeten ondersteunen? 


